
 
SVETNIŠKE POBUDE IN VPRAŠANJA – MAREC 2023 

Ptuj, 20.3.2023 

Andrej Čuš 

1.Podajam pobudo za ureditev odprtega meteornega kanala na Rogozniški cesti (Q-center) v poslovni 

coni v Mestni občini Ptuj. Sam odprti kanal za podjetja na tem območju predstavlja tako poplavno 

nevarnost, kot problematiko z vidika prehodnosti, dostopnosti do parcel, gospodarske javne 

infrastrukture, pridobivanja gradbenih dovoljenj (soglasja Direkcije za vode RS itd...) in konec koncev 

izgleda. Kanal se s strani izvajalca lastnika, Republike Slovenije, le redko ureja in ustrezno poglablja, pri 

čemer morebitna stoječa voda tudi zelo zaudarja. 

Ker je lokalna skupnost, v tem primeru Mestna občina Ptuj, edina, ki lahko, v skladu z zakonom, vodno 

telo (glede na izpis ZK) prevzame ter uredi, predlagam, da se ureditev predmetne zadeve doda v sam 

investicijski plan Mestne občine Ptuj. Več v prilogi 1.  

Sergeja Puppis Freebairn 

1. Predlagam, da se v čistilno akcijo vključi tudi čiščenje potokov - gre za to, da se iz njih poberejo večje 

smeti (sodi, steklenice, stiropor, platenke, pločevinske, posode, vreče smeti). Čeprav bi naj bili za 

potoke zadolženi koncesionarji, le-ti redko čistijo potoke in še takrat pridejo z veliko gradbeno 

mehanizacijo, ki ponavadi naredi več škode kot koristi. Predlagam tudi, da se povabi v čistilno akcijo 

člane ribiškega društva in ostale zainteresirane, ki imajo vodoodporno obutev za hojo po potokih. 

2. Že v prejšnjem mandatu sem dala pobudo, da se občina poveže s podjetjem, ki ima pod Puhovim 

mostom ob sprehajalni poti svoje dvorišče, kjer odlagajo gradbene materiale. Naj bi imeli ustrezno 

dovoljenje zato, vendar pa če se dobro pogleda, kaj se tam shranjuje, gre dejansko za deponijo 

odpadne zemlje, ki je tam že dolgo, saj iz nje že poganja rast, polno je odpadnih gradbenih materialov 

in drugih odpadkov. Vse skupaj zelo kazi videz mesta, na kar opozarja tudi Zavod za turizem v svojem 

poročilu. Predlagam, da s podjetjem občina dogovori, da odstranijo odpadno zemljo in druge odpadke, 

ter poskrbijo za videz dvorišča. 

 

 



 
3. V prejšnjem mandatu sem podala pobudo, da se vzdrževalcem pokopališča omogoči izobraževanje, 

zato me zanima, ali so ga bili deležni, kajti kritike čez vzdrževanje na pokopališču so še vedno prisotne. 

Naprošam, da se ustrezno uredi vzdrževanje, da bodo obiskovalci zadovoljni. 

4. Predlagam, da se v Ptujčana vključi redna "eko stran", kjer bi v vsaki številki z izobraževalnimi članki 

obdelovali lokalno ekološko pomembna vprašanja. Hkrati me zanima, kakšen je celoten strošek izdaje 

Ptujčana, koliko je strošek na stran, ter kakšen je dogovor z agencijo, ki trži oglaševalski prostor. 

5. Naprošam za informacijo, po kakšnem ključu deli Komunala Ptuj stroške skupnih služb (t.i. režijske 

stroške) na posamezne segmente (voda, kanalizacija, smeti). 

6. Že v prejšnjem mandatu je bilo dogovorjeno med prebivalci ulice Ob jezeru in g. Gregorecom, da se 

postavi dodatni ležeči položaj. Takrat je bilo s strani g. Trunka rečeno, da se pred zimo to ne da, ker bi 

jih morali med zimo odstraniti, zato naprošam, da se sedaj, ko je zime konec, montira dodatni ležeči 

policaj na dogovorjeni lokaciji. Hkrati opozarjam, da ker so ležeči policaji tako nizki, se večina vozil 

odpelje preko njih z nespremenjeno hitrostjo. Naprošam, da se preveri možnost namestitve višjih ovir. 

Milan Klemenc 

1. Podajam pobudo, da se pred pričetkom izgradnje kanalizacije na Sovretovi poti zagotovi obvoz 

oziroma omogoči začasen dostop stanovalcem Sovretove poti do svojih hiš. S pričetkom 

gradnje kanalizacijskega omrežja bo namreč onemogočen dostop do hiš tako intervencijskim 

vozilom gasilcev, reševalcev. 

2. Občani Sovretove poti so zaskrbljeni in razburjeni zaradi pričetka gradnje kanalizacijskega 

omrežja saj se z njimi izvajalec pred zaprtjem ceste ni posvetoval oziroma uredil ustrezne 

začasne obvozne ceste. Težava zaradi zaprtja Sovretove poti je v tem, ker se jim bo za več kot 

pol leta onemogočil dostop do njihovih hiš, pri tem pa opozarjajo, da imajo doma tudi 

nepokretne osebe oz. osebe, ki so potrebne zdravniške oskrbe ter, da se, kaj takšnega ne bi 

smelo pripetiti. Predlagam, da se nemudoma pristopi k iskanju rešitve in uredi ustrezen 

začasen obvoz proti Orešju (Sekvoja) ali v smeri Krčevine pri Ptuju.  

 

Smer Krčevina pri Ptuju 

 



 
Smer Orešje proti »Sekvoji« 

 
 

Začasno cesto je potrebno utrditi in glede na to, da bo izgradnja kanalizacijskega omrežja potekala vsaj 

6 mesecev je več kot smotrno izvesti omenjeno povezavo, ki bo zagotovila dostop intervencijskim 

službam in stanovalcem.  

 

2. Podajam pobudo, da se s istočasno z gradnjo kanalizacijskega omrežja na Sovretovi poti zgradi javna 

razsvetljava ter zamenja in uredi vodovodno omrežje, da ne bo kasneje ponovno prišlo do 

nepotrebnega prekopavanja cest. Istočasno z gradnjo kanalizacijskega omrežja na Sovretovi poti se naj 

zamenja in nadgradi optično omrežje pri tem naj se pozove k sodelovanju vse ponudnike 

širokopasovnih povezav, da pristopijo k izvedbi in vzpostavitvi širokopasovnega omrežja 

3. Podajam pobudo, da se istočasno z gradnjo kanalizacijskega omrežja na Sovretovi poti zamenja in 

nadgradi elekto omrežje z možnostjo vzpostavitve električne samooskrbe in slediti smernicam t.i. 

zelenega prehoda . Istočasna izgradnja oz. položitev praznih cevi, ki bodo omogočale vlaganje kablov, 

da ne bo kasneje ponovno prišlo do nepotrebnega prekopavanja cest.   

4. Podajam pobudo, da se čimprej pristopi k sanaciji ceste od Osnovne šole Olge Meglič (Prešernova – 

Muzejski trg – Vičava 1), ki je v katastrofalnem stanju.  Zavedati se moramo, da tu poteka šolska pot, 

ki pa zaradi izmikanja voznikov »jamam« na cesti ni varna ter je več kot nujno potrebna sanacije 

oziroma vsaj nujnih vzdrževalnih del, ki so izvzeta iz planov sanacije cest po četrtnih skupnostih. 

5. Podajam pobudo, da se na Pivkovi ulici porežejo nevarno viseče veje, ki ogrožajo pešce in voznike 

vozil.  Predlog je bil podan že v letu 2022 vendar do realizacije ni prišlo. 

6. Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je pridobivanje soglasij za izvedbo samooskrbe 

z električno energijo na domovih četrtnih skupnosti, ter planirana časovnica izvedbe. 

7. Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je projektiranje in izgradnja manjkajočega 

pločnika med Maistrovo ulico in Štuki.    

8. Podajam pobudo, da se poda informacija o izgradnji pločnika in kolesarske poti Grajena - Vurberk.  

Občane zanima v kateri fazi je projekt in kdaj je za pričakovati, da jih bo kdo seznanil s projektom in 

časovnico. 

9. Podajam pobudo, da se poda informacija kakšni so naslednji koraki Mestne občine Ptuj glede dviga 

cene  oskrbe za vodo, ki smo jo potrdili na februarski seji. Na seji mestnega sveta in na odborih je 



 
predstavnik Komunalnega podjetja Ptuj zatrjeval, da je cena usklajena z vsemi občinami in, da je MO 

Ptuj tista, ki še mora potrditi dvig cene. Kasneje se je izkazalo, da je šlo v danem primeru ne drži in, da 

temu ni tako, saj so po februarski seji MS MO Ptuj dvig cene zavrnili v nekaterih občinah, ki nasprotujejo 

dvigom. Glede na zamolčane informacije s strani KPP predlagam, da se zadrži dvig cene vode do 

potrditve vseh občin vodovodnega sistema, ker smo občani MO Ptuj v tem primeru v bistveno slabšem 

položaju kot v ostalih občinah, ki dviga cen niso potrdili. 

10. Podajam pobudo, da se poda informacija o izgradnji/projektiranju kanalizacijskega omrežja v 

Krčevini pri Ptuju.   

11. Podajam pobudo, da se pristopi k preprečevanju iztekanja odplak v potok Grajena na Maistrovi 

ulici. Občani so zaskrbljeni glede tega, da se v potok Grajena še vedno iztekajo odplake navkljub 

zgrajenemu kanalizacijskemu omrežju. 

S strani občanov sem bil obveščen, da prihaja na Maistrovi ulici ponovno do spuščanja odplak v 
potok Grajena za kar so mi kot dokazila posredovali fotografije, ki so priloga. Predlagam, da 
pristojne službe preverijo spuščanje odplak v potok Grajena ter preprečijo nadaljnje spuščanje v 
potok ob katerem se igrajo otroci. Posledično je zaradi odplak lahko za pričakovati, da bo prišlo do 
obolenj pri otrocih, kar pa vsekakor ne bo naletelo na odobravanje občank in občanov.  

 

 
 

12. Podajam pobudo, da se v sklopu izgradnje/nadgradnje urgence v SB Ptuj pristopi k zagotovitvi in 

ureditvi helidroma, ki bo omogočal delovanje Urgence Ptuj v polnem obsegu. Glede na to, da se gradi 

zgornje nadstropje urgence bi bilo smotrno razmisliti tudi o umestitvi ploščadi/heliporta/helidroma na 

strehi bolnišnice (kot je to primer v nekaterih drugih mestih po Sloveniji in v tujini) Trenutno stanje je 

za izvajanje helikopterskih prevozov neprimerno in glede na trend porasta uporabe helikopterske 

nujne medicinske pomoči (HNMP) menim, da so potrebe po izvajanju HNMP čedalje večje. Prav tako 

tako pa po zaključeni gradnji Urgence Ptuj ni v nekem doglednem času za pričakovati nova obširna 

vlaganja v SB Ptuj je izgradnja ploščadi/heliporta/helidroma vsekakor smotrna sedaj. 

13. Podajam pobudo, da se pristopi k utrjevanju bankin na lokalni cesti LC060031, ki so zaradi slabe 

izvedbe že precej uničene. Pobuda za sanacijo je bila podana že v letu 2022 pa do tega še vedno ni 

prišlo. 

 

 



 
Renata Debeljak 

1.Podajam pobudo, da se uredi mesto, kjer se na Turnišču križata Zidanškova ulica in Selska cesta. 

Težava je v tem, da je Selska cesta višja od Zidanškove, poleg tega je v tem križišču zaradi nižje lege 

Zidanškove jarek, v katerega se v času nalivov steka iz Selske ceste vsa meteorna voda, v primeru snega 

pa se tam zadržuje vsa plundra. Ob strani sicer je nek majhen odvod, ampak očitno premajhen, ki ne 

zmore požirati ob prej naštetih padavinah vode, ali pa je zamašen. Tam v glavnem vedno ob nevihti, 

nalivu ali snegu stoji voda. 

Jernej Čuš 

1.Če se že mora za točko zbiranja za številne avtobusne prevoze določiti železniško postajo Ptuj, se naj 

na postaji poišče in določi točko, ki bo nekoliko oddaljena od stanovanjskih kapacitet, saj prihaja do 

številnih motenj, še posebej ob vikendih.  


